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تیم ملی کشورمان در ادامه بازی های خود در رقابت های مرحله گروهی 
جام ملت های آسیا در بازی برگشت این مسابقات به مصاف هنگ کنگ 
گردان  رفت و با نتیجه 4 بر دو حریف چغر خود را شکست داد. شا
امیر قلعه نویی در این مسابقه هر چقدر که در کارهای هجومی و در 
امر گلزنی موفق بودند در خط دفاع پراشتباه و متزلزل نشان دادند تا دو 
یافت کنیم. پیش از این هم تیم ملی در جام  گل از تیم هنگ کنگ در
ملت ها نشان داده بود که در دفاع تیمی آن تمرکز و صلابت لازم را ندارد 
و مقابل تیمی که هجومی می شود به مشکل می خورد. حتی اگر حریفان 
یه و هنگ کنگ باشند. در بازی روز جمعه  تیم ملی تیم هایی مثل سور
هم میزبان چندین بار به روی دروازه ایران خطرساز شد، درحالی که با 
کتیک های بهتر می شد راحت تر آنها را کنترل کرد. اصغر  تفکرات و تا
گفت وگو با »فرهیختگان« به  ، کارشناس فوتبال کشورمان در  یار ماز
وی تیم  ی ایران و هنگ کنگ و همچنین دیدار پیش ر نکات فنی باز

ملی کشورمان مقابل ازبکستان اشاره داشت. 

   ناهماهنگی مشهود بود
مازیار در ابتدا با اشاره به تغییراتی که در ترکیب تیم ملی در مقایسه با جام ملت های 
اخیر دیده می شد، گفت: »با توجه به اینکه کادرفنی در نظر دارد کم کم جوان گرایی 
در تیم ملی ایجاد کند شاهد حضور چند بازیکن جوان در ترکیب تیم ملی بودیم 
که برای اولین بار بود برای تیم ملی بازی می کردند، درحالی که در رقابت های 
باشگاهی تجارب کافی داشتند. به نظرم این نفرات عملکرد قابل قبولی داشتند؛ 
هرچند آن هماهنگی لازم را با بقیه نفرات نداشتند. مساله ای که در چند صحنه 
از بازی اتفاق افتاد. قدر مسلم بازیکنان جوان تیم ملی با انجام بازی های بیشتر 
عملکردی به مراتب بهتری را خواهند داشت و این امر در فوتبال طبیعی است.« 

   دفاع تیم ملی در فشار آسیب پذیر است
وی در ادامه با تاکید بر اینکه در فاز دفاعی آن تمرکز لازم را نداریم، یادآور شد: 
»همان طور که قبلا هم در بازی با همین تیم هنگ کنگ و سوریه در جام ملت ها 
دروازه مان بر اثر فشار و ضدحملات حریف تحت فشار قرار گرفته بود، در بازی 
اخیر هم حریف در مواقعی که دفاع ما را تحت فشار قرار داد متاسفانه در فاز دفاعی 
آسیب پذیر نشان دادیم و به خاطر همین هم دو بار دروازه مان باز شد. درحقیقت 
عدم تمرکز لازم و نداشتن نظم دفاعی خوب باعث شد این گل ها را دریافت کنیم 
و این موضوع نشان داد که ما حتی مقابل تیم های نه چندان قدرتمند هم در امور 
دفاعی نظم و تمرکز لازم را نداریم و لازم است که کادرفنی تیم ملی بیشتر به این 

مساله توجه کرده و درصدد رفع آن باشند.« 

   پیش از این در دفاع مشکلات فعلی را نداشتیم
کارشناس فوتبال کشورمان در پاسخ به این سوال که چرا در زمان سرمربیگری امیر 
قلعه نویی تیم ملی در کارهای دفاعی دچار مشکل شده است، عنوان کرد: »به 
عقیده من در زمان مربیان قبلی تیم ملی به این دلیل در کارهای دفاعی موفق تر 
بودیم که بیشتر تفکرات کادرفنی مساله گل نخوردن بود و در آن مقطع هم با این تفکر 

در کارهای هجومی چندان موفق نبودیم. مشکل فعلی تیم ملی این است که در 
کارهای دفاعی آن نظم و تمرکزی که باید را نداریم و مقابل هر حمله ای آسیب پذیر 
و متزلزل نشان می دهیم. چه بسا در مقابل تیم های قدرتری که از نظر تهاجمی به 
مراتب قدرتمند تر از هنگ کنگ هستند دچار مشکلات جدی تری شویم و حتما 
لازم است در امور دفاعی ضعف های خود را بهبود بخشیم و از همه مهم تر اینکه 

بازیکنان تیم ملی باید وظایف دفاعی خود را بهتر انجام دهند.« 

   در دفاع کمبود مدافع خوب داریم
مازیار درخصوص اینکه چرا تیم ملی باید به مدافعان پا به سن گذاشته ای مثل 
شجاع خلیل زاده نیازمند باشد و چه زمانی قرار است به مدافعان جوان برای 
جام جهانی بعدی بها دهیم، گفت: »واقعیت امر این است که در لیگ امسال ما 
مدافعان جوانی که بخواهند با عملکرد خوب توجه مربیان تیم ملی را به خود جلب 
کنند، نداشتیم و شاید به ناچار کادرفنی مجبور به استفاده از بازیکنان باتجربه و پا 
به سن گذاشته شد. اگرچه اعتقاد من این است حتی در زمانی که کنعانی زادگان 
در کنار خلیل زاده زوج خط دفاعی تیم ملی را تشکیل می دادند، ما باز هم در امور 
دفاعی مشکل داشتیم. مساله ای که در جام ملت ها هم شاهد آن بودیم. در هر 
صورت اگر بخواهیم امیدوار باشیم که این مشکل با آمادگی پورعلی گنجی حل 
خواهد شد، اشتباه است بلکه باید در باشگاه ها به فکر این باشیم که مدافعان 
جوان و قابلی را به تیم ملی معرفی کنیم. ما در این پست حزباوی را داریم که در 
تیم ملی جوانان درخشید و راهی السد شد. بازیکنی مثل او نیاز دارد که در تیم 
ملی بیشتر بازی کند تا زودتر به هماهنگی با بازیکنان کناری خود برسد. در کل 

یکنی در هر پستی به نظر  استفاده از هر باز
سرمربی تیم ملی برمی گردد. اینکه چرا ما در 
یک مقطع سامان فلاح را همراه با تیم ملی 
به جام ملت ها می بریم و در مقطع دیگر 

او را خط می زنیم یا خط زدن بازیکنی مثل روزبه چشمی با وجود عملکرد خوب 
در استقلال، مسائلی است که سرمربی تیم ملی باید درباره آن توضیح بدهد.« 

   در هافبک دفاعی فقط عزت اللهی را داریم
وی همچنین با تاکید بر اینکه مربیان تیم ملی در این اردو که تا حدی صعود ایران 
به مرحله بعد قطعی شده به دنبال تست کردن تعدادی از بازیکنان در پست های 
مختلف هستند، خاطرنشان کرد: »به عقیده من یکی از پست هایی که نیاز است 
بازیکنان بیشتری داشته باشیم، هافبک دفاعی است. در سال های گذشته همواره 
تیم ملی شماره 6 های خوبی داشته است اما در این سال ها همواره فقط سعید 
عزت اللهی را برای این پست در ترکیب تیم ملی داشتیم و بازیکن دیگری که بتواند 
نقش او را به خوبی ایفا کند، نداشته ایم. مساله ای که نگران کننده است و حتما 

کادر فنی تیم ملی هم بر آن واقف هستند.« 

   ازبکستان تیمی کاملا متفاوت با هنگ کنگ است
ی تیم ملی با  ی پیش رو کشورمان در پایان راجع به باز کارشناس فوتبال 
ی  ازبکستان نیز گفت: »قبل از هر چیز باید ببینیم که ازبکستان در این باز
چه هدفی را دنبال خواهد کرد. همان طور که اشاره داشتم شرایط تیم ملی در 
گروهش از لحاظ کسب امتیاز خوب است. به این خاطر شاید اگر در این بازی 
صرفا دنبال نتیجه باشیم تفکر خوبی نباشد. مسلما شکل 
بازی ازبکستان با هنگ کنگ خیلی تفاوت دارد. آنها 
فیزیکی تر بازی کرده و در انتقال توپ از دفاع به حمله 
یکنان تهاجمی خوبی را نیز  ک بوده و باز خیلی خطرنا
در اختیار دارند. از این رو لازم است که 
حریف را بهتر کنترل کرده و بازی 
کم اشتباهی را ارائه دهیم.« 

اصغر مازیار در گفت وگو با »فرهیختگان«: برای آینده در چند پست به مشکل خواهیم خورد

تیم ملی در کارهای دفاعی تمرکز ندارد
  مقابل ازبکستان صرفا نباید دنبال نتیجه باشیم

ضعف دفاعی تیم ملی که در جام ملت ها آشکار 
شده بود در بازی با هنگ کنگ هم ادامه داشت

سنگرگیری پشت جوان گرایی
تیم ملی ایران در ادامه رقابت های انتخابی جام جهانی 2026 راهی 
هنگ کنگ شد تا برابر تیم ملی این کشور قرار گیرد و در حالی که 
به نظر می رسید باید منتظر یک برد آسان و بی دردسر برابر این حریف 
گردان  درجه چندم آسیایی باشیم اما درنهایت برد 4 بر 2 برای شا
قلعه نویی به دست آمد تا ضعف های دفاعی تیم ملی باز هم به چشم 
ی را خورد و  بیاید. تیم ما بلافاصله پس از گل نخست خود گل مساو
خوش شانس بودیم که طارمی آماده در ترکیب تیم ما بود و البته در فاز 
تهاجمی ستاره های ما توانستند نمایش خوبی ارائه کنند. قلعه نویی 
ی تیمش  از زمانی که هدایت تیم ملی را برعهده گرفته تنها در 4 باز
موفق به کلین شیت شده است و این خود مهم ترین نگرانی برای 
طرفداران تیم ایران است که برابر تیم های بزرگ و حریفان قدرتمندتر 
تی روبه رو می شویم. اتفاقی که در جام ملت های آسیا نیز  با مشکلا
رخ داد و با شکست برابر قطر فرصتی طلایی برای قهرمانی را از دست 
دادیم. این بار اما برابر هنگ کنگ به مشکل خوردیم و البته سرمربی 
تیم ملی با این توجیه که فوتبال در آسیا پیشرفت کرده سعی داشت 
ضعف های تیمش را پنهان کند. از طرف دیگر کادر فنی تیم ملی 
جوان گرایی را بهانه ای برای برخی لغزش ها قرار داده است، اما نباید 
یکنان باتجربه اش هم بارها گل های بدی  فراموش کرد تیم ما با باز
ی نیز شجاع خلیل زاده در خط  یافت کرده است و در همین باز در
دفاعی حضور داشت اما نتوانست به عدد کلین شیت های تیم ما 
اضافه کند. کاملا مشخص است که تا پیش از شروع مرحله بعدی 
انتخابی جام جهانی، کادر فنی تیم ملی باید فکری اساسی برای 
این ضعف بزرگ داشته باشد وگرنه ممکن است در دیدارهای مهم 

و سرنوشت ساز باز هم به مشکل خورده و با دردسر مواجه شویم.

پیامدهای تعویق لیگ برای فوتبال ایران 

بی برنامگی
به لیگ 24 هم می رسد؟

صحبت  های دیروز منصور قنبرزاده، نایب رئیس فدراسیون فوتبال در 
برنامه ورزش و مردم دوباره این نگرانی را مطرح کرد که با فراهم نشدن 
زیرساخت  های لازم ممکن است لیگ بیست وچهارم با تاخیر آغاز شده 
و این تعویق زمان شروع مسابقات تبعات بدی را برای فوتبال ما به دنبال 
خواهد داشت. فدراسیون فوتبال بارها اعلام کرده در تلاش است تا در 
لیگ جدید زیرساخت  های لازم برای کنترل تماشاگران و نظارت بر رفتار 
آنها را ایجاد کرده و از این پس هر هوادار روی صندلی مشخص شده برای 
خود بنشیند. از سوی دیگر ورود VAR هم نیاز به امکاناتی در ورزشگاه  ها 
دارد که فعلا در بسیاری از استادیوم  ها از آن بی  بهره هستیم. در این شرایط 
تعویق لیگ نه تنها باعث بی  برنامگی دوباره و فشردگی مسابقات می  شود 
بلکه می  تواند برای نمایندگان ما در لیگ نخبگان و لیگ قهرمانان آسیا 
نیز دردسرساز شود. نمایندگان ما در لیگ الیت باید حداقل 8 بازی در 
مرحله نخست آن برگزار کنند که در چنین شرایطی برنامه  ریزی لیگ ما با 
مشکل روبه رو می  شود. از طرف دیگر معمولا تیم  های حاضر در رقابت  های 
آسیایی با حضور در هفته  های نخست لیگ تلاش می  کنند آمادگی و 
هماهنگی لازم برای حضور در این تورنمنت را پیدا کنند که در صورت 
تعویق لیگ همه این برنامه ریزی  ها با مشکل روبه رو شده و می  تواند برای 
فوتبال ما دردسرساز شود. با فاصله کمی که برای تامین زیرساخت  های 
لازم وجود دارد باید دید وزارت ورزش و فدراسیون فوتبال می  توانند این 

نگرانی را به موقع برطرف کنند یا نه.

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

درحالی که تا همین چند هفته پیش ملوان حتی شانس کسب سهمیه 
لیگ قهرمانان آسیا را داشت به یکباره با افتی محسوس به جایگاه ششم 
جـــدول رده بنـــدی قناعـــت کـــرد و پایین تر از تیم ذوب آهـــن قرار گرفت. 
عملکـــرد تیـــم تارتار در نیم فصل دوم به مراتـــب ضعیف تر از نیم فصل 
اول بود. آنها که در نیم فصل اول همه اهالی فوتبال را شگفت زده کرده 
بودند در نیم فصل دوم نتوانستند آن توقعی که انتظار می رفت را برآورده 
گر به تنهایی نتایج نیم فصل دوم آنها را مورد بررســـی قرار دهیم  کنند و ا
به جایگاهی بهتر از دهم دست نخواهند یافت. با این حال ملوان طی 
سال های اخیر هرگز چنین شرایطی را تجربه نکرده بود. آنها چه به لحاظ 
مالی و مالکیتی و چه به لحاظ فنی در جایگاه خوبی قرار داشته و فصل 
جذابی را تجربه کردند. تیم ملوان علاوه بر هواداران فوتبال شـــهر انزلی 
علاقه مندان به لیگ برتر را نیز به وجد می آورد و شـــاید بتوان گفت که 

بهترین فصل فوتبالی خود را سپری کرد. 

   فهمیده خسته شد
واقعیت این است که ۹۹ درصد مخارج تیم را آرش فهمیده به تنهایی به دوش کشید. 
او هم مدیرعامل بود و هم اسپانسر و تامین کننده سایر منابع مالی! فهمیده در طول 
فصلی که گذشت 60 درصد مطالبات کادر فنی و بازیکنان را پرداخت کرد به طوری 
که همه ارکان باشگاه و تیم از عملکرد او راضی بودند. حتی مهدی تارتار در آخرین 
اظهاراتش درخصوص آرش فهمیده اعتراف کرد که رابطه اش با او بیش از مدیرعامل 
و مربی بوده و دو دوست هستند.  با اینکه همه از عملکرد فهمیده به عنوان مدیرعامل 
و مسئول مالی باشگاه راضی بودند اما واقعیت این است که او توان پرداخت بیش از 
60 درصد از مطالبات و سایرهزینه ها را نداشت. با وجود اینکه ملوان یکی از معدود 
فصول آرام خود را به لحاظ مالی تجربه کرد اما به نظر می رسد راه ملوان و فهمیده دیگر 
از هم جدا است. تیم ملوان در طول فصل جاری نه تنها اعتراضی نسبت به مسائل 
مالی نداشته و جنگ و جدلی در آن رخ نداد بلکه در آرامش کامل تمام مطالبات 
به موقع پرداخت شد. برخلاف فصول قبل که ملوانان یا اعتصاب می کردند، یا استعفا 
می دادند یا تصمیم به واگذاری می گرفتند در فصلی که گذشـــت به دور از هرگونه 
حاشیه ای مطالبات تیم به طور منظم پرداخت می شد و هیچ مشکلی از این نظر وجود 
نداشت.  حالا آخرین اخباری که از وضعیت نهایی فهمیده و ادامه همکاری اش با 
باشگاه به گوش می رسد حکایت از آن دارد که این تاجر متمول با توجه به مخارجی 
که تاکنون برای باشگاه ملوان انجام داده دیگر مایل به همکاری نیست. او تاکنون 
مبالغ زیادی هزینه کرده اما مالکیتی نسبت به این تیم ندارد و تقریبا دلزده شده و 
دیگر نمی خواهد به عنوان مدیرعامل با ملوانان همکاری کند. شنیدیم او در فصلی 
که گذشت ۱۹0 میلیارد در باشگاه ملوان بودجه صرف کرده است درحالی که برخی 

منابع نزدیک به باشگاه از هزینه 2۵0 میلیاردی این مدیرعامل خبر می دهند.  البته 
گاهی برای  نمی توان گفت مدیرعامل باشگاه ملوان این مخارج را بی دلیل و بدون آ
تیمش خرج کرده بلکه با توجه به نفوذ دنیامالی در شهر انزلی و تجارت فهمیده قطعا 
منافعی در این میان مطرح بوده است اما ظاهرا این منافع در حدی نبود که فهمیده را 
مجاب به ادامه همکاری با ملوانان کند. از این رو وی نیز پس از یک فصل همکاری 
مالی با باشگاه ملوان مدیرعاملی این تیم را واگذار می کند و دنیامالی باید به فکر تاجر 

متمول دیگری برای تیمش باشد. 

   بهانه تجار برای همکاری با ملوان
 بدون شک حمایت مالی از تیم ملوان در شهر انزلی با توجه به نشاط اجتماعی که 
در این شهر به وجود می آورند امتیازاتی دارد و به واسطه این امتیازات است که اغلب 
تجار مشغول در این بندر حاضر به همکاری با باشگاهی مثل ملوان می شوند. درست 
مانند اتفاقی که برای آرش فهمیده در فصل اخیر و پوررشید در فصول گذشته رخ 
داد. حـــال بـــا توجـــه به اینکه فهمیده به باشـــگاه ملوان اعلام کرده بیـــش از این توان 
پرداخت مطالبات این تیم و هزینه های این باشگاه را ندارند دنیامالی و همکارانش 
در هیات مدیره به دنبال فرد متمول دیگری هستند تا به عنوان مدیرعامل این باشگاه 
معرفی کنند. جذابیت های فوتبال و لیگ برتر مخصوصا با توجه به اینکه حالا ملوان 
به یکی از تیم های قدرتمند لیگ برتر تبدیل شده تجار زیادی را به سوی این باشگاه 
جذب می کند. از این رو دنیامالی و همکارانش به دنبال فردی هستند تا بتواند با توجه 
به تورمی که در لیگ برتر وجود دارد بهتر از آرش فهمیده هزینه کرده و نه تنها بخشی 
از مطالبات باقیمانده کادر فنی و بازیکنان را پرداخت کند بلکه برای فصل جدید 

نیز توان هزینه کردن داشته باشد. 

   بقای تارتار با شرط  و شروط
یکی از اصلی ترین دلایل موفقیت ملوان بدون شک حضور مهدی تارتار روی نیمکت 
این تیم بود. همه به خاطر دارند که پیش از شروع فصلی که گذشت تارتار به ناچار 
و درحالی که دیگر گزینه ای برای همکاری نداشت هدایت ملوان را در آخرین روزها 
پذیرفت. او هرگز تصور نمی کرد چنین فصل خارق العاده ای با ملوان تجربه کند. حتی 
ملوان به دلیل اینکه مربی خود را دیر انتخاب کرد در یارگیری نیز ضعیف ظاهر شد 
و اصلا از آنها توقع نمی رفت چنین عملکرد خوبی از خود به نمایش بگذارند اما تیم 
، حمایت آرش فهمیده و سنگ تمام هواداران  بی ادعای ملوان با هدایت مهدی تارتار
انزلی به یک تیم خارق العاده تبدیل شد. همین عملکرد خوب باعث شده تا هواداران 
تیم و حتی مسئولان باشگاه خواهان ادامه همکاری با این مربی باشند.  تارتار به خوبی 
می داند که در شـــهر انزلی از جایگاه خوبی برخوردار اســـت. واکنش مردم نسبت به 
حضور او برگ تازه ای از زندگی اجتماعی و ورزشی او را رقم زده؛ شرایطی که شاید تا 
به امروز در فوتبال تجربه نکرده بود. از این رو ادامه همکاری دو طرف محتمل به نظر 
می رســـد. با این حال هنوز هیچ تصمیم رســـمی برای ادامه همکاری تارتار و ملوان 
گرفته نشده است.  از این رو به زودی هیات مدیره باشگاه ملوان تشکیل جلسه داده 

و درخصوص ادامه همکاری با این مربی تصمیم جدیدی می گیرد. شـــنیده ها از 
باشگاه ملوان حکایت از آن دارد که مهدی تارتار نه تنها مایل به همکاری با ملوان 
است بلکه مدیران باشگاه نیز برای ادامه همکاری با این مربی به او اعلام آمادگی 

کرده و خواهان تمدید قراردادش شدند. 
سرمربی ملوان به خوبی می داند که ادامه همکاری در این باشگاه به نفع اوست اما 
تکرار جایگاه ششم یا حتی بهتر از آن سخت است. در جلسه خصوصی که این مربی 
با دنیامالی داشته دو طرف به توافق رسیده اند اما این مربی ادامه همکاری را منوط 
به تخصیص بودجه بیشتر از فصل گذشته دانسته. گویا او در ملاقاتی غیررسمی با 
برخی مسئولان باشگاه سیاست خود را در صورت ادامه همکاری اعلام کرده و نه تنها 
گفته می خواهد بماند بلکه ادعا کرده قرار است جایگاهی بهتر از ششم به دست 
بیاورد. در واقع او نمی خواهد شخصیتی را که در این شهر به دست آورده خدشه دار 
کند از این رو به دنبال شرایطی است تا نتیجه ای بهتر از آنچه در فصل گذشته به 
دست آورد کسب کند. این مربی می داند که تغییر شرایط نیازمند تقویت تیم است 
از این رو خواهان منابع مالی مناسب جهت تقویت تیم شده است. از طرفی تارتار 

به خوبی می داند که برای فصل جدید ســـربازان خوبی در انتظار 
تیمش هستند. همین حالا اسامی بازیکنانی همچون رضا 

میرزایی، خالدآبادی و حتی امید نورافکن به گوش می رسد. 
این طور که شـــنیدیم او در وهله اول خواهان پرداخت 40 

درصد باقی مانده از مطالبات بازیکنان شـــده اســـت و ســـپس 
بودجه فصل بعد برای تقویت تیمش را به برخی اعضای هیات مدیره اعلام 

کرده و به آنها گفته است که اگر قادر به تامین بودجه مورد نیاز بودند او را مطلع کنند. 
تارتار حتی به آنها گفته است که اولویت اول و آخرش ملوان است و حتی بازیکنان 

ورودی و خروجی برای فصل بعد را مشخص کرده و به باشگاه برنامه داده است. 
به این ترتیب اگر مدیران باشگاه ملوان بتوانند 40 درصد باقی مانده از مطالبات کادر 
فنی و بازیکنان را پرداخت کنند و تاجری جدید برای تامین هزینه های پیش رو بیابند 
پای میز مذاکره رسمی با تارتار می نشینند و در این صورت توافق نهایی با این مربی 

که تمایل به ادامه همکاری دارد کار سختی نخواهد بود. 

ع آلترناتیو نیست    مازیار زار
نتایج یکی دو هفته اخیر تیم ملوان مورد رضایت هواداران این باشگاه نبود. هرچند در 
ورزشگاه هرگز شعاری علیه تیم داده نشد و همچنان از تیم و مهدی تارتار حمایت 
کردنـــد امـــا در فضای مجازی برخی هواداران نســـبت به عملکرد تیم در هفته های 
اخیر رضایت نداشتند؛ به طوری که پس از پیروزی هفته بیست ودوم مقابل نساجی 
شاگردان تارتار تا پایان فصل هیچ بردی کسب نکردند. همین نتایج باعث شده بود 
تا تیم ملوان در هفته های آخر رتبه چهارم را با پنجم و ســـپس با ششـــم عوض کند. 
به همین دلیل در هفته های آخر برخی هواداران نســـبت به شـــرایط تیم در فضای 
مجازی اعتراض هایی داشتند اما همچنان جو سکوها در ورزشگاه سن سیروس 

آرام و تیم مورد حمایت بود. 

همین موضوع باعث شده بود تا برخی صحبت هایی درخصوص بازگشت مازیار 
زارع به تیم ملوان مطرح کنند. شکی نیست زارع یکی از محبوب ترین چهره ها در انزلی 
است اما شرایط برای بازگشت او به ملوان فراهم نیست؛ چراکه اخیرا این مربی نسبت 
به برخی اتفاقات واکنش هایی داشته که نه تنها مورد تایید هواداران واقع نشد بلکه 
مسئولان فوتبالی شهر انزلی نیز از آن حمایت نکردند. از طرفی تارتار بهترین فصل 
ممکن را برای آنها رقم زده و تعامل خوبی نیز با هواداران دارد. از این رو بازگشت زارع 
به تیم ملوان با توجه به اینکه در هیات مدیره نیز هیچ حامی ندارد غیرممکن به نظر 
می رسد. در حال حاضر تنها گزینه مدیران ملوان حفظ مربی فصل گذشته است و 
در تلاش هستند تا بودجه مورد نیاز او را تهیه کرده 
و به طور رسمی قراردادش را تمدید 
کند. همین اطمینان به تارتار نیز 
باعث شده تا او با برخی گزینه های 
مـــد نظرش مذاکـــرات ابتدایی را 
انجام داده و به نوعی کار را برای 
فصل بعد استارت بزند. 

آلترناتیوی برای سرمربی در کار نیست؛ لیست ورودی و خروجی ملوان مشخص شد

کره می کنم شرط تارتار: بودجه را تامین کنید مذا


